
Zapisnik 
 
sa 16. sednice Upravnog odbora VKS održane 22. septembra 2008. godine u Sali za 
sastanke Veterinarske komore Srbije, sa početkom u 11 časova. 
U radu sednice učestvovali:  
Radoš Railić, predsednik UO 
Nestor Babin, potpredsednik 
Članovi: Nenad Milojković, Saša Stokić, Grgo Tikvicki, Branka Vidić i Jelica Uzelac.. 
Sastanku su prisustvovali predsednik VKS Zoran Rašić i sekretar Komore Jadranka 
Tijanić.  
Sednica je zakazana za 12 časova i na nju je pozvan direktor Uprave za veterinu Zoran 
Mićović. Zbog dogovora o toku ovog sastanka i vođenja sednice Upravni odbor se sastao 
sat ranije.  
Zbog opravdanog kašnjenja pedsednika UO, sednicu  je otvorio potpredsednik Upravnog 
odbora Nestor Babin. Upravni odbor je jednoglasno prihvatio predloženi  
 

Dnevni red: 
 
1. Usvajanje zapisnika sa sednice Upravnog odbora održane 27. avgusta 2008. 

godine; 
2. Utvrđivanje sadržaja sastanka sa Direktorom Uprave; 
3. Razgovor sa Direktorom Uprave; 
4. Dogovor o tematici plenarnog zasedanja na 20. savetovanju na Zlatiboru; 
5. Donošenje odluke o angažovanju advokatske kancelarije za potrebe VKS; 
6. Donošenje odluke o visini nadoknade za predavače „Programiranog usavršavanja 

VKS“; 
5. Razno.  

 
Ad. 1. Zapisnik sa sednice Upravnog odbora od 27.08.2008. godine je prihvaćen bez 
primedbi. 
 
Ad. 2. Članovi Upravnog odbora dogovorili su se o polaznim tačkama za razgovor sa 
direktorom Uprave i o pitanjima na koja Upravni odbor očekuje odgovor Direktora: 

- Da li će biti i kada raspisan konkurs za Program mera za narednu godinu; 
- Budžet i cenovnik za Program mera i plan sprovođenja za 2009. godinu 
- Kako će Uprava tretirati novoformirane stanice koje su se izdvojile nakon 

privatizacije po pitanju dodele terena; 
- Da li se u oktobru počinje sa sprovođenjem Programa mera; 
- Šta se dešava sa privatizacijom; 
- Pitanje isplate po Programu mera; 
- Poštovanje Zakona o veterini (čl.41, licence, inspektori,...) 
- Pitanje PDV za veterinarske usluge i lekove 
- Aktuelna pitanja Cenovnika usluga, informacije o radu Komore, broju izdatih 

licenci;  
- Zahtevati da Uprava insistira na plaćanju članarine i podnošenju zahteva za 

licencu od strane inspektora; 



- Zahtevati da se u edukacije VKS uključi Uprava – inspektori sa direktorima 
stanica na odrđenom terenu;  

- Da nas informiše šta je sa Zakonom o stočarstvu i Generalnim inspektoratom; 
- Funkcionisanje Komore i saradnja sa Upravom, zahtevati sastanak predstavnika 

Komore u Upravi, jednom u dva meseca; 
- Organizovanje sastanka predsednika RO sa direktorom. 
 

Ad. 3. Razgovor sa direktorom Uprave Zoranom Mićovićem protekao je u kolegijalnoj 
atmosferi sa obećanjem da će biti prisutan na Savetovanju na Zlatiboru i aktivno 
učestvovati u svim događanjima. 
Nakon uvodnog izlaganja predsednika Komore i Upravnog odbora, Direktor Uprave 
osvrnuoa se na trenutno stanje službe, sa ličnim zapažanjem da teži stvaranju visoko 
profesionalne Uprave koja mora odgovoriti postavljenim zadacima u narednom periodu. 
Konstatovao je da postoji evidentna ugroženost službe sa različitih aspekata, tako se već 
dva meseca vodi rasprava oko nove sistematizacije Ministarstva. 
Buduća podela terena obaviće zajedno sa Komorom  Komisija Uprave koju planira da 
ojača na novi način. Pretpostavlja da će se sve službe na jednom terenu okupiti i postići 
dogovor u vlastitom interesu, jer se međusobno vrlo dobro poznaju. Ukoliko se to ne 
desi, u toku je izrada analize koja će pokazati kako je ko i u kom obimu odradio Program 
u prethodnom periodu. Uprava će se potruditi da postojeću bojazan od mogućih 
zloupotreba u ovom procesu svede na najmanju moguću meru.  U tom cilju Upravni 
odbor Komore treba da da svog predstavnika u tu Komisiju. 
Direktor Uprave je obećao podršku oko problema sa privremenom merom  Komisije za 
zaštitu konkurencije u vezi Cenovnika veterinarskih usluga, kontrole nelegalnog rada i 
uključivanja inspekcije u edukaciju veterinara. 
Prihvaćen je predlog Komore da se zbog primedbi na nacrt Zakona o stočarstvu u 
narednom periodu, kada to bude aktuelno, nastupa sinhronizovano. Posebno su istaknuti 
problemi sistema identifikacije životinja  u kome ima puno poteškoća i u tom segmentu 
treba da iskoristimo komparativne prednosti naše struke. U Komisiju koja radi na novom 
projektu za obeležavanje već je uključen predstavnik Komore. 
Što se tiće zastoja u plaćanju za obavljene poslove po Programu mera, direktor je izneo 
uveravanja da niko ne koči isplate, do zastoja je došlo zbog izbora i sve kasni, trenutno 
nema novca da se isplate obećane subvencije poljoprivrednicima. 
Upravni odbor je informisan da se, zbog velikog broja primedbi i predloga za izmene i 
dopune, radi na novom Zakonu o veterinarstvu.  
Zakon o bezbednosti hrane i Zakon o dobrobiti životinja su spremni za Skupštinsku 
proceduru. 
 
Ad. 4. Dogovoreno je da na Okruglom stolu Komore za vreme Savetovanja na Zlatiboru 
uvodnu reč daju predsednik Komore i predsednik UO, nakon čega će se omogućiti 
prisutnima da postavljaju pitanja i komentarišu odgovore. Pružiti informaciju o 
Cenovniku, zakonodavnim aktivnostima, šta se desilo sa privatizacijom, šta se radi sa 
edukacijama, pripremiti brojčane podatke, ali napraviti razliku između Skupštine Komore 
i Savetovanja na Zlatiboru. 
 



Ad. 5. Po pitanju angažovanja usluga advokata za potrebe Komore postoji ponuda 
advokatske kancelarije „Mirković“ na bazi godišnje saradnje, sa predlogom od 40.000 za 
mesečno angažovanje. Konstatujući da je pitanje stalnog angažovanja stvar obima posla, 
a on je sad izvesno vrlo mali, Upravni odbor je stao na stanovište da se odmah ne 
angažuje ova kancelarija na duži rok, već samo  po potrebi. Dogovoreno je da se prikupi 
još nekoliko ponuda iz kojih treba sagledati ćime se kancelarija bavi, šta joj je uža 
specijalnost, koliko ima zaposlenih i kakve su joj reference.  
 
Ad. 6. Programirano usavršavanje:  
Predsednik Stručnog odbora prof.dr Dragiša Trailović osvrnuo se na pristigle predloge 
RO i konstatovao da će biti teško svima izaći u susret. Zato je predloženo da se napravi 
predlog sa četiri tzv. „paket predavanja“ koja bi sa jednim paketom okupila jedan ili dva 
regiona.  
U vezi organizacije ovih sastanaka Upravni odbor je doneo odluku da se Regionalni 
odbor angažuje oko obezbeđenja sale i eventualnog posluženja, pozivanja članova, 
tehnike, a Komora podmiruje putne troškove predavača, kada je potrebno troškove 
prenoćišta i samog predavanja 10.000 dinara dnevno u neto iznosu.  
Učešće na ovim sastancima sa proverom znanja donosi 3 boda svakom učesniku. 
Sertifikat za učešće na sastancima iz ciklusa „Programiranog usavršavanja VKS“ izdaje 
Komora, a za ostale skupove to radi organizator. Na svakom skupu organizator treba da 
vodi Knjigu evidencije izdatih sertifikata, o kojoj brine predsednik RO. 
Edukacijama mogu da prisustvuju samo oni koji su izmirili obaveze prema Komori, a sa 
svakim predavačem potpisuje se ugovor. 
Sa utvrđenim programima obuhvatiće se svi Regionalni odbori u jednom ciklusu, a u toku 
godine na svakom regionu treba da se održe dva ciklusa. 
  
Ad.7. Nenad Mijalković  informisao je o zahtevu „Orce“ da se veterinari uključe u 
Projekat „12 koraka ka putu u EU“. Konačnu odluku o načinu i stepenu uključenja 
Komore u ovu aktivnost Upravni odbor će doneti na narednoj sednici posle analize 
materijala koji će im biti dostavljen. 
  
Sednica je završena u 15,20 časova. 
 
Zapisnik vodila      Zapisnik overava 
Jadranka Tijanić, dr. vet.     Radoš Railić,dr. vet. 
Sekretar VKS       Predsednik Upravnog odbora 
 
 
 


